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Z A P I S N I K 
 

 

 sa  35. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 21. ožujka 2013. godine, u sali 

Gradske vijećnice u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 18,30 sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević,  ðuro Roso,  Morana Martinić Dragan, Zorko Drpić,   Mate Mladina, 
Jaki Razmilić, Mario Stipanović, Frane Oreb,  Nikica Maričić,   
 
ODSUTNI:  Marija Jakšić (opravdano), Dragan Damjanović (opravdano),  Paul Matas, Lovrenco 
Vladislavić  
 
OSTALI NAZOČNI:  Gradonačelnik Grada Supetra Dinko Hržić, direktor K.D. „Grad“ d.o.o.  Zoran 
Marinelić, ravnateljica Dječjeg vrtića „Mrvica“ Jelica Bezmalinović, predstavnik medija Ivica Radić,  
Mate Martinić, Zlatko Derado,  pročelnik JUO-a Ivica Blažević, voditelj Službe za gospodarenje 
prostorom, komunalne poslove, prostorno ureñenje i zaštitu okoliša Ivica Vranjičić, voditeljica Službe za 
financije i proračun Mirjana Mihovilović, referent za upravljanje gradskom imovinom Pero Salamunović  
i Ines Kojundžić. 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra, Šimica Dragičević pozdravio je   prisutne vijećnike,  a po 
prozivci  utvrñeno je 9 prisutnih vijećnika,  tj.  postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka 
predviñenih dnevnim redom. Upoznaje vijećnike da su na stolu dobili dodatne materijale po zahtjevima 
stranaka za dodjelu javnih površina. 
 
Vijećnik Marijo Stipanović daje prijedlog izmjene dnevnog reda, na način da točka 8.  bude 3. točka 
dnevnog reda. Prijedlog je nakon obavljenog  izjašnjavanja, usvojen  jednoglasno.   
 
Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red s prihvaćenom izmjenom, te konstatira da je  dnevni red 
usvojen jednoglasno, tako da glasi.  
 

DNEVNI RED SJEDNICE: 
 

 
1. Verifikacija zapisnika sa  33.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 14. 

siječnja  2013. godine i zapisnika sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grda Supetra održane dana 
11. ožujka 2013. godine; 

 

2.   Vijećnička pitanja i prijedlozi; 
 

       3.   Raspravljanje i zauzimanje stavova o ostvarenim rezultatima poslovanja Društava  po  
             zaključnim računima  za 2012. godinu; 

              - Dječji vrtić „Mrvica“ Supetar; izvjestitelj Jelica Bezmalinović, direktorica vrtića; 

 
              - Komunalno društvo „Grad“ d.o.o. Supetar, izvjestitelj Zoran Marinelić, direktor K.D.   

                 „Grad“ d.o.o. Supetar; 

 

              -  Narodna knjižnica u Supetru, Supetar, izvjestitelj  ravnateljica Gita Dragičević. 

                       
4. Raspravljanje i donošenje odluke po prijedlogu Plana razmještaja kioska i drugih naprava na 

području Grada Supetra za 2013. godinu, te pojedinačnim zahtjevima za izmjenama i dopunama   
Plana razmještaja kioska i drugih naprava na području Grada Supetra:  
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-   Nikša Rajević, iz Supetra: za postavljanje dva montažna manja kioska na nekretninama  
označenim pod oznakom čest.zgr. 374  i čest.zem. 500/3 k.o. Supetar; 

 
      -   Zlatko Derado, iz Supetra: za postavljanje prodajnog prostora;  

 
-   Lana Matas, iz Supetra: za odobrenje korištenje javnog gradskog   prostora u parku Ratac u 
svrhu obavljanja ceremonije vjenčanja; 

 
-  Obrt „Ruža“ iz Supetra: za postavljanje     montažnog objekta – kioska, replike dalmatinske 
kućice; 
 
-   Frane Kurte, iz Supetra: za postavljanjem montažnog terena za mali nogomet na području 
Malog placa u Supetru; 

 
     -   Via-Comm 94 d.o.o. Split: zahtjev  od 14. ožujka 2013. godine za izmještajem iz lokacije   
       kod ribarnice; 
 

- OPG Vinka Dragičević iz Supetra: zahtjev za dodjelom lokacije za postavljanje štanda za  
             prodaju domaćih proizvoda u Supetru od 13. ožujka 2013. godine; 

  
     Izvjestitelj: Pero Salamunović, referent za upravljanje gradskom imovinom 

 
5.  Raspravljanje i donošenje odluke po zamolbi Udruge dragovoljaca domovinskog rata RH –    
     Brač od 11. ožujka 2013. godine, kojom predlažu da se dragovoljcima Domovinskog rata i  
     svim braniteljima omoguće popusti u rasponu od 30-60% pri legalizaciji objekata; 
 

Izvjestitelj: Ivica Vranjičić, voditelj Službe za gospodarenje prostorom, komunalne poslove, 

prostorno ureñenje i zaštitu okoliša 

 

6. Raspravljanje i donošenje odluka  po prijedlogu  Supetar, zadruge iz Supetra za zamjenu  
       nekretnina i drugo,  broj dopisa 08-1/13 od 14. veljače 2013. godine;  

 

           Izvjestitelj. Pročelnik Ivica Blažević 

 
7.   Raspravljanje i donošenje odluke po prijedlogu Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu     
      djelatnost 

 
             -  „Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Supetra“,  
             -  „Poslovnika Gradskog vijeća Grada Supetra“,   
 
            Izvjestitelj: Pročelnik Ivica Blažević 

 
     8.    Raspravljanje i usvajanje: 
            - „Izvršenja Proračuna  Grada Supetra za 2012. godinu“; 

 
Izvjestitelj:  Gradonačelnik Dinko Hržić i voditeljica Službe za financije i proračun Grada 

Supetra Mirjana Mihovilović 

 

                       
AD 1. 

 
Stavlja se na usvajanje zapisnik sa 33.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 14. 
siječnja  2013. godine, koji je nakon obavljenog izjašnjavanja usvojen jednoglasno, u tekstu u kojem je 
dan na odlučivanje. 
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Nakon izjašnjavanja, usvaja se  zapisnika sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 
11. ožujka 2013. godine, jednoglasno, bez primjedba. 
 
 

AD 2. 
 

Vijećnička pitanja i prijedlozi 

 
Vijećnik Mario Stipanović pita  gradonačelnika kada će se zakrpati rupe po ulicama Grada. 
 
Gradonačelnik odgovara da je natječaj  raspisan,  vidjet ćemo da li će se netko javiti jer svi znaju kakva 
je naša situacija. Imamo pravo na održavanje, neka sredstva su predviñena, pokrpat ćemo rupe i ono što 
moramo ako se netko javi, natječaj traje do 05. travnja.  
 
Vijećnik Frane Oreb, komunalni redar u Splitskoj je  poslao svima  dopis da  maknu brodove  iz   rive 
ispred samoposluge. Zašto nije poslao da se maknu svi  neregistrirani automobili s rive i iz cijelog 
mjesta.  
 

AD 3. 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća daje riječ Ravnateljici Dječjeg vrtića „Mrvica“ u Supetru gospoño Jelici 
Bezmalinović koja obrazlaže  bilješke uz financijske dokumente za 2012. godinu koje su date u  
materijalima. 
 
Bez rasprave, prima se na znanje Izvještaj o prihodima i rashodima, primicima i izdacima Dječjeg vrtića 
Mrvica u Supetru, za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2012. godine. 
 
Predsjedavajući daje riječ direktoru Komunalnog društva „Grad“ d.o.o. Supetar gospodinu Zoranu 
Marineliću koji obrazlaže financijsko izvješće društva za 2012. godinu. 
 
Gradonačelnik zahvaljuje ravnateljici i direktoru, ističe da je u Gradu teška financijska situacija, može 
reći da se zahvaljuje kako premošćuju situaciju, ističe da su investicije smanjene z 80%, donesene su 
nepopularne odluke, sredstva se ne mogu isplatiti ako nisu u proračunu. Očekuje se prodaja zemljišta u 
industrijskoj zoni, pa bi se financije Grada na taj način sanirale. 
 
Bez rasprave, prima  se na  znanje Godišnji financijski izvještaj za 2012. godinu Komunalnog društva 
„Grad“ d.o.o. Supetar.  
 
Ravnateljica Narodne knjižnice nije prisutna na sjednici. Bez rasprave  prima se na znanje financijsko 
izvješće  Narodne knjižnice u Supetru za 2012. godinu. 
 
 

AD 4. 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Šimica Dragičević u uvodu navodi kako Povjerenstvo za izradu 
prijedloga Plana razmještaja kioska i drugih naprava na području Grada Supetra za 2103. godinu nije 
dostavilo očitovanje po pojedinačnim zahtjevima za izmjenama i dopunama Plana razmještaja kioska i 
drugih naprava na području Grada Supetra, te će Gradsko vijeće raspravljati i donijeti odluku po 
pojedinačnim zahtjevima za izmjenama i dopunama Plana razmještaja kioska i drugih naprava na 
području Grada Supetra za 2013. godinu. 
 
Vijećnik ðuro Roso odgovara kako se prilikom donošenja Plana razmještaja kioska i drugih naprava 
na području Grada Supetra za 2012. godinu od strane Gradskog vijeća Grada Supetra nisu uvažila 
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mišljenja i prijedlozi Povjerenstva kojeg je i sam član, te da on u tom smislu ne želi sudjelovati u 
raspravi i odlučivanju po ovoj točci Dnevnog reda. 
 
Prelazi se na raspravljanje i donošenje odluke po pojedinačnim zahtjevima za izmjenama i dopunama 
Plana razmještaja kioska i drugih naprava na području Grada Supetra za 2013. godinu. 
  
- Prijedlog Nikše Rajevića iz Supetra, Put Gustirne luke br. 15, za postavljanje dva montažna objekta – 
replike dalmatinske kućice do 12,00 m2 na kat.čest.zgr. 374 k.o. Supetar i još jednog montažnog 
objekta – replike dalmatinske kućice na kat.čest.zem. 500/3 k.o. Supetar. 
 
Nakon provedene rasprave,  prijedlog Nikše Rajevića za postavljanje dva montažna objekta – replike 
dalmatinske kućice na kat.čest.zgr. 374 k.o. Supetar – lokacija koja se nalazi na proširenju neposredno 
sa zapadne strane cvjećarne „ðelalija“ u Supetru, stavlja se na glasanje. 
 
Po obavljenom glasanju 3  vijećnika su ZA  prijedlog, 3  vijećnika su PROTIV  prijedloga, 2  
vijećnika su SUZDRŽANA, (kod izjašnjavanja vijećnik ðuro Roso nije prisutan u vijećnici),  te se 
prijedlog ne prihvaća. 
 
 
Nakon provedene rasprave, prijedlog Nikše Rajevića za postavljanje još jednog montažnog objekta – 
replika dalmatinske kućice do 12,00 m2, uz već postojeća tri, na kat.čest.zem. 500/3 k.o. Supetar – 
lokacija koja se nalazi neposredno sjeverno od tankova goriva benzinske stanice u Supetru, stavlja se 
na glasanje. 
Po obavljenom glasanju  8 vijećnika je ZA prijedlog, (vijećnik ðuro Roso nije prisutan za vrijeme 
izjašnjavanja) te se prijedlog prihvaća.  
 
 
- Prijedlog Ugostiteljskog obrta ZA, vlasnik Zlatko Derado iz Supetra, 18. rujna br. 3, za odobravanje 
izložbenog prodajnog projekta – postavljanje četiri autohtona spremnika za ulje – kamenice, 
postavljenih polukružno  kamenim mlinom smještenim u sredini na lokaciji Ratac neposredno sa 
istočne strane parka na Ratacu i sjeverne strane ulaza u ulicu Vlačica iz ulice Porat u površini od cca 
25,00 m2. 
 
Nakon provedene rasprave po prijedlogu Zlatka Derada zaključuje se da predložena lokacija ne bi bila 
primjerena jer bi se narušio pogled na park na Ratacu sa istočne strane Rive kao i sam njegov vizualni 
izgled i iziskivalo uklanjanje šentadi uz zidić parka koje su omiljeno odmorište i sunčalište mještana, 
te se predlaže moguća lokacija sjevernije neposredno sa istočne strane parka na Ratacu sjeverno od 
ulaza u park s istočne strane i moguća lokacija na prostoru rampe – istočnog ulaza na betonski plato 
pod poštu koja nije u funkciji zbog zabrane prometovanja pješačkom zonom Rivom. Po raspravi o 
predložene dvije moguće alternativne lokacije zaključuje se da je primjerenija lokacija za smještaj 
sklopa kamenica za prodaju autohtonih proizvoda Supetra i otoka Brača, na prostoru rampe – istočnog 
ulaza na betonski plato pod poštu neposredno zapadno od parka na Ratacu. Polukružno postavljenje 
kamenica sa kamenim mlinom u sredini na ovoj lokaciji zahtijeva ureñenje (montažnog, betonskog) 
podesta za smještaj istih, obzirom da je rampa zbog nižeg nivoa betonskog platoa u odnosu na ulicu 
Vlačica u padu prema sjeveru. 
Prijedlog alternativne lokacije za polukružno postavljanje četiri kamenice sa kamenim mlinom u 
sredini za prodaju autohtonih proizvoda Supetra i otoka Brača na prostoru rampe – istočnog ulaza na 
betonski plato pod poštu neposredno zapadno od parka na Ratacu u Supetru, stavlja se na glasanje. 
 
Po obavljenom glasanju  8 vijećnika je ZA prijedlog, 1 vijećnik je SUZDRŽAN  (ðuro Roso) te se 
prijedlog prihvaća. 
 
- Zamolba Lane Matas iz Supetra, Porat b.b. za korištenje javnog gradskog prostora u parku na Ratacu 
u svrhu obavljanja ceremonije vjenčanja dana 25. svibnja 2013. godine u vremenu od 16:00 do 19:00 
sati. 
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Predsjednik Gradskog vijeća Šimica Dragičević mišljenja je da se u ovom slučaju radi o zamolbi koja 
je u nadležnosti gradonačelnika i stručnih službi Gradske uprave, te predlaže da odluku po zamolbi 
Lane Matas za odobrenje jednokratnog korištenja javne površine u parku na Ratacu u svrhu 
ceremonije vjenčanja, temeljem prethodnog mišljenja stručnih službi Gradske uprave, donese 
gradonačelnik. 
 
Mišljenje predsjedavajućeg je jednoglasno usvojeno, uz napomenu kako je po završetku ceremonije 
vjenčanja javnu površinu potrebno dovesti u stanje u kakvom je bila prije početka ceremonije 
vjenčanja.  
 
- Prijedlog Trgovačkog obrta „RUŽA“, vlasnik Stjepan Jozić iz Supetra, Ignjata Joba br. 5, za 
postavljanje montažnog objekta kioska – replika dalmatinske kućice za obavljanje trgovačke 
djelatnosti na lokaciji Stari pazar u Supetru neposredno sa južne strane središnjeg ulaza preko parka na 
predmetni prostor i neposredno sjeverno od montažnog objekta kioska – replika dalmatinske kućice 
označena oznakom ŠT-8/P u kojem posluje Trgovački obrt „PIO“, vlasnik Oleg Samardžić. 
 
Nakon provedene rasprave, prijedlog Trgovačkog obrta „RUŽA“, vlasnika Stjepana Jozića za 
postavljanje montažnog objekta kioska – replika dalmatinske kućice za obavljanje trgovačke 
djelatnosti na lokaciji kako je predloženo, stavlja se na glasanje. 
 
Po obavljenom glasanju   8 vijećnika je PROTIV  prijedloga, 1 vijećnik je SUZDRŽAN (ðuro Roso)  
te je usvojen zaključak  da se  prijedlog ne prihvaća. 
 
 
- Prijedlog VIA – COMM 94 d.o.o. iz SPLITA, Mostarska br. 5, za premještaj montažnog objekta 
kioska – replika dalmatinske kućice za obavljanje trgovačke djelatnosti sa lokacije Stara ribarnica u 
Supetru koja je označena oznakom ŠT-2/SR na lokaciju Stari pazar ili neku drugu lokaciju uz more, 
jer na  lokaciju koju sada koristi zbog njenog zabačenog položaja ne dolazi nitko, te joj se na taj način 
ne isplati poslovati. Ukoliko joj se ne može dodijeliti povoljnija lokacija moli da joj se kućica sa 
lokacije Stara ribarnica vrati na Rivu kako bi je mogla odnijeti. 
 
Nakon provedene rasprave po prijedlogu VIA – COMM 94 d.o.o. za premještaj montažnog objekta 
kioska – replika dalmatinske kućice za obavljanje trgovačke djelatnosti na moguće lokacije kako je 
predloženo, jednoglasno se zaključuje kao i po prijedlogu Trgovačkog obrta „RUŽA“, vlasnika 
Stjepana Jozića, da na lokaciji Stari pazar nema mogućnosti postavljanja novih montažnih objekata 
kioska – replika dalmatinske kućice jer bi se postavljanjem novih narušio red i meñusobna udaljenost 
meñu već postavljenim montažnim objektima kioscima – replika  dalmatinske kućice. Odnošenje 
montažnog objekta kioska – replika dalmatinske kućice sa lokacije Stara ribarnica dogovoriti će 
predlagatelj i stručne službe naručitelja, kao i mogućnost da ponuditelj proda montažni objekt kiosk – 
replika dalmatinske kućice moguće zainteresiranom novom zakupcu. 
 
Po obavljenom glasovanju 8 vijećnika je ZA prijedlog, a 1 vijećnik (ðuro Roso)  je SUZDRŽAN. 
  
 
- Prijedlog Frane Kurte iz Supetra za postavljanje montažnog terena za mali nogomet na lokaciji 
neposredno sa sjeverne strane šetnice Vlačica-Banj u Supetru sjeverno od igrališta „Mali plac“, 
površine cca 50,00 m2. 
 
Nakon provedene rasprave, prijedlog Frane Kurte iz Supetra za postavljanje montažnog terena za mali 
nogomet na lokaciji kako je predloženo, stavlja se na glasanje. 
 
Po obavljenom glasanju 7  vijećnika  je ZA prijedlog, 1 vijećnik je PROTIV (Morana Martinić 
Dragan), 1  vijećnik je SUZDRŽAN  (ðuro Roso),  te se prijedlog prihvaća. 
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- Prijedlog OPG Vinka Dragičević iz Supetra, Dolčić br. 3, za postavljanje stolića za prodaju 
proizvoda vlastitog obiteljskog poljoprivrednog gospodarstva (maslinovo ulje, domaća rakija i likeri 
na bazi domaće rakije, vino, suhe smokve i dr.) na lokaciji uz sjeverni zidić Starog pazara nasuprot 
brijačnice „Mutarello“ u Supetru. 
 
Nakon provedene rasprave, prijedlog OPG Vinka Dragičević iz Supetra, stavlja se na glasanje. 
Po obavljenom glasanju  8  vijećnika je ZA prijedlog,  1 vijećnik je SUZDRŽAN (ðuro Roso) te se 
prijedlog prihvaća. 
 
 
- Prijedlog OPG ðuro i Ana Dragičević iz Supetra, Ive Jakšića br. 1, za postavljanje stolića za prodaju 
proizvoda vlastitog obiteljskog poljoprivrednog gospodarstva (maslinovo ulje, domaća rakija i likeri 
na bazi domaće rakije, vino, suhe smokve i dr.) na lokaciji uz južni zidić u središnjem dijelu parka na 
Ratacu u Supetru. 
 
Nakon provedene rasprave po prijedlogu OPG ðuro i Ana Dragičević iz Supetra zaključuje se da se, 
obzirom na ranije zaključke vezane uz moguće lokacije korištenja javnih površine neposredno uz park 
na Ratacu kojima je utvrñeno da se neposredno uz park ne postavljaju montažni objekti – replika 
dalmatinske kućice, kamenice i druge naprave zbog narušavanja njegova vizualnog izgleda, 
predlagatelju odobri postavljanje stolića za prodaju proizvoda vlastitog obiteljskog poljoprivrednog 
gospodarstva na lokaciji nogostupa sa južne strane istočnog dijela ulice Vlačica nasuprot parka na 
Ratacu u Supetru, te se zaključak stavlja na glasanje. 
 
Po obavljenom glasanju  8  vijećnika je ZA zaključak o alternativnoj lokaciji za smještaj stolića za 
prodaju proizvoda vlastitog obiteljskog poljoprivrednog gospodarstva, 1 vijećnik je SUZDRŽAN 
(ðuro Roso),   te se isti prihvaća. 
 
 
- Prijedlog OPG Vinka Rajević iz Supetra, Put Gustirne luke br. 15, za postavljanje štanda za prodaju 
prirodnih sokova od naranče, limuna i drugog voća pripremljenih na sokovniku i posluživanih u 
čašama, te prodaju voća raznog na kockice u čašama na lokaciji istočnog ulaza u šetnicu Vlačica-Banj 
iz ulice Vlačica u Supetru, neposredno uz zid sa južne strane plaže Vlačica. 
 
Nakon provedene rasprave, prijedlog OPG Vinka Rajević iz Supetra, za postavljanje štanda kako je 
predloženo, stavlja se na glasanje. 
Po obavljenom glasanju  8  vijećnika je ZA prijedlog,  1 vijećnik je SUZDRŽAN (ðuro Roso) te se 
prijedlog prihvaća.  
 
 
- Prijedlog KŠR „Arbun“ iz Supetra, Hrvatskih velikana b.b., za postavljanje aparata za tople i hladne 
napitke te sladoled na kovanice u dvorištu neposredno sa zapadne strane objekta ex. Ribar u Supetru u 
kojem se nalaze klupske prostorije kluba. 
 
Nakon provedene rasprave, prijedlog KŠR  „Arbun“ iz Supetra, za postavljanje aparata za tople i 
hladne napitke i sladoled kako je predloženo, stavlja se na glasanje. 
Po obavljenom glasanju  8  vijećnika je ZA prijedlog,  1 vijećnik je SUZDRŽAN (ðuro Roso) te se 
prijedlog prihvaća. 
 
 
Ivica Vranjičić, voditelj Službe za gospodarenje prostorom, komunalne poslove, prostorno ureñenje i 
zaštitu okoliša napominje kako su po donesenim zaključcima o izmjenama i dopunama Plana 
razmještaja kioska i drugih naprava na području Grada Supetra utvrñene nove lokacije i način 
korištenja istih koji nisu obuhvaćeni Odlukom o najnižim zakupninama za davanje u zakup javnih 
površina za postavljanje kioska i drugih naprava na području Grada Supetra, te ih je potrebno uvrstiti u 
Odluku i utvrditi iznos zakupnine za korištenje istih.  
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Nakon provedene rasprave o iznosima zakupnina za novoutvrñene lokacije i načine korištenja istih 
utvrñeno je slijedeće: 
 

1. Zlatko Derado iz Supetra – prodajni sklop kamenica za prodaju autohtonih proizvoda Supetra i 
otoka Brača smještenih polukružno sa kamenim mlinom u sredini na lokaciji istočne rampe za 
ulaz na betonski plato pod poštu neposredno zapadno od parka na Ratacu, ukupno četiri 
kamenice neto površine od cca 1,20 m2 – 4.500,00 kn za godinu/sezonu. Nakon obavljenog 
glasovanja, prijedlog  je prihvaćen s 6 glasova ZA, 2 glasa PROTIV i 1 glas SUZDRŽAN. 

 
2. Frane Kurte iz Supetra – montažni teren za mali nogomet na lokaciji neposredno sa sjeverne 

strane šetnice Vlačica-Banj u Supetru sjeverno od igrališta „Mali plac“, površine 50,00 m2 – 
84,00 kn po m2 za godinu/sezonu. Nakon obavljenog glasovanja, prijedlog  je prihvaćen s 8  
glasova ZA I  1 glas SUZDRŽAN. 

 
3. OPG Vinka Dragičević iz Supetra – stolić za prodaju proizvoda vlastitog obiteljskog 

poljoprivrednog gospodarstva (maslinovo ulje, domaća rakija i likeri na bazi domaće rakije, 
vino, suhe smokve i dr.) na lokaciji uz sjeverni zidić Starog pazara nasuprot brijačnice 
„Mutarello“ u Supetru – 500,00 kn za sezonu. Nakon obavljenog glasovanja, prijedlog  je 
prihvaćen s 8  glasova ZA I  1 glas SUZDRŽAN. 

 
4. OPG ðuro i Ana Dragičević iz Supetra - stolić za prodaju proizvoda vlastitog obiteljskog 

poljoprivrednog gospodarstva (maslinovo ulje, domaća rakija i likeri na bazi domaće rakije, 
vino, suhe smokve i dr.) na lokaciji nogostupa sa južne strane istočnog dijela ulice Vlačica, 
nasuprot parku na Ratacu u Supetru – 500,00 kn za sezonu. 

   
Nakon obavljenog glasovanja, prijedlozi pod točkama 3. i 4. su prihvaćeni  s 8  glasova ZA i   1 glas 
SUZDRŽAN. 
 
Stavlja se na usvajanje „Plan razmještaja kioska i drugih naprava na području Grada Supetra“, koji je 
nakon izjašnjavanja, usvojen s 8 glasova ZA i 1 glas SUZDRŽAN (ðuro Roso). 
 
Nakon završene rasprave i obavljenog izjašnjavanja, „Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o 
najnižim zakupninama za davanje u zakup javnih površina za postavljanje kioska i drugih naprava na 
području Grada Supetra“,  usvaja se s 8 glasova  ZA i 1 glas SUZDRŽAN (ðuro Roso). 
 
 

AD 5. 
 
Raspravu otvara Predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali  predsjedavajući, Gradonačelnik,  vijećnik ðuro Roso, vijećnik Frane Oreb, 
vijećnik Nikica Maričić, Vijećnik Jaki Razmilić, vijećnik Marijo Stipanović, vijećnik Mate Mladina, 
Ivica Vranjičić, voditelj Službe za gospodarenje prostorom, komunalne poslove, prostorno ureñenje i 
zaštitu okoliša. 
 
Vijećnik ðuro Roso napustio je sjednicu u 21,15 sati. 
    
Vijećnik Nikica Maričić daje  prijedlog, da se  braniteljskoj  populaciji odobri popust do 70% za plaćanje 
komunalnog doprinosa  za plaćanje  odmah. Što se tiče legalizacije, daje prijedlog, na način tko plaća 
jednokratno, ima popust od 50%. 
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Nakon  rasprave,   predsjedavajući  zaključuje da  je  stručna služba gradske uprave na stanovištu da 
prijedlog nije dovoljno obrañen,  predlaže da se o tome ne glasuje dok se ne  dostavi obrañen prijedlog u 
skladu s Poslovnikom,  što je nakon obavljenog izjašnjavanja, usvojeno jednoglasno.  
 
 

AD 6. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada supetra otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali  Predsjedavajući, Gradonačelnik i Pročelnik Gradske uprave. 
 
Po završetku rasprave, predsjedavajući utvrñuje da se po stavu pročelnika, tema odgaña. 
 
 

AD 7. 
 
 
Raspravu otvara Predsjednik Gradskog vijeća, i daje napomenu da se  izmjene Statuta Grada Supetra i 
Poslovnika gradskog vijeća Grada Supetra  mijenjaju sukladno Zakonu o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi koji stupaju na snagu odmah, izuzev  članaka 5., 9., 12. i 16. koji stupaju na 
snagu poslije izbora. 
 
Uz obrazloženje Pročelnika, bez rasprave daje se na usvajanje  „Statutarna odluka o izmjenama  i 
dopunama Statuta Grada Supetra“  koja je usvojena  jednoglasno, bez primjedaba. 
 
Bez rasprave, stavlja se na usvajanje „Poslovnik Gradskog vijeća Grada Supetra“ koji je jednoglasno 
prihvaćen.  
 

AD 8. 
 
 
Bez rasprave, nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno se usvaja „Izvještaj o Izvršenju  Proračuna  za 
razdoblje siječanj-prosinac  2012. godine“. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grad Supetra   u 22,30 sati zaključuje sjednicu.  
 

          
 
                                                                                                                                                                                                                                                  
                                                                                          PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                                        GRADA SUPETRA 
                                                                                                          Šimica Dragičević  
     
 
 
 
                                                                                                                                            
Zapisnik izradio Ivica Blažević, Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra, a prema  
tonskom zapisu sa sjednice koji je njegov sastavni dio. 


